

LUKOIL OVERSEAS IRAQ EXPLORATION B.V.
ANNOUNCES TENDER NO. LOIE/82/2023
PROVISION OF TRAVEL MANAGEMENT SERVICES FOR BLOCK 10 PROJECT, THE
REPUBLIC OF IRAQ

LUKOIL OVERSEAS IRAQ EXPLORATION B.V., Operator of the Block 10 Project in Iraq, is carrying out petroleum operations under the Exploration, Development and Production Service Contract for the Block 10 Contract Area, dated November 07, 2012 (the “EDPSC”), the First Party of the EDPSC is Thi-Qar Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies with experience in implementation of projects similar by nature to the subject of the Tender and which are allowed, by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of registration, to perform their activities in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

Companies acting as Applicants shall meet the following minimal qualification requirements specified in Tender documentation, including:

- a) The Bidder has confirmed its technical and financial capability to provide complex Travel Support Services, including processing of high volume of international and domestic air tickets booking & purchasing (not less than 500 pcs monthly), booking of hotels (not less than 100 pcs monthly), conference rooms, limousine services, visa support, etc.
- b) The Bidder has the proven experience in provision of corporate Travel Management & Support Services worldwide during the last 5 (five) years (2019-2023) with at least five (5) contracts for travel activities, air tickets and hotel booking services with each contract value of not less than USD 1,000,000 (One million US Dollars).
- c) The Bidder has confirmed that it has its own and/or rented Operational Office in Middle East and North Africa (MENA) has been operating for not less than 3 years and confirmed the availability of the valid registration of its legal entity in Middle East and North Africa (MENA) (specialization Inbound/Outbound Tour Operator/ Travel Agency or relevant licenses) with a valid bank account, which will be used to book and purchase the Services.
- d) The Bidder has confirmed the availability of its valid accreditation by International Air Transport Association (IATA) with accreditation authorizing the Bidder to render services similar by nature to the subject of the Tender.
- e) The Bidder has confirmed its average annual turnover for the years 2018-2022 in the amount of not less than USD 10,000,000.
- f) The Bidder shall provide Bid Bond to secure the Bid in the amount of 255,000.00 US dollars.

A full set of the Tender documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received on or before **April 23, 2024**) to Block10.Tenders@lukoil-international.com.

The written request of Applicant shall contain the following information:

- Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender documentation shall be sent by e-mail without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation **before 5:00 p.m. (Baghdad time) of May 13, 2024**.

شركة لوك أويل أوفرسيز عراق للاستكشاف بي. في.
تعلن المناقصة رقم 2023/82
تقديم خدمات إدارة السفر لمشروع الرقعة العاشرة، جمهورية العراق

تقوم شركة لوك أويل أوفرسيز عراق للاستكشاف بي. في. العاملة بصفة مشغل مشروع الرقعة العاشرة في جمهورية العراق بالعمليات البترولية في إطار عقد الخدمة للاستكشاف والتطوير والإنتاج (عقد الخدمة) لمنطقة التعاقد للرقعة العاشرة المؤرخ في 7 كانون الثاني/ نوفمبر 2012، الطرف الأول من عقد الخدمة هي شركة نفط ذي قار التابعة لوزارة النفط العراقية.

يحق الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تجهيزات مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة والتي يسمح لها بالقيام بنشاطاتها في جمهورية العراق بموجب القوانين العراقية النافذة و/أو بموجب التراخيص الصادرة من قبل دولها الأصلية.

على الشركات المتقدمة بالعروض أن تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى للتأهيل المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما يلي:
أ) أكد مقدم العرض قدرته الفنية والمالية على تقديم خدمات دعم السفر المعقدة، بما في ذلك معالجة عدد كبير من حجز وشراء تذاكر الطيران الدولية والمحلية (لا يقل عن 500 قطعة شهرياً)، وحجز الفنادق (لا يقل عن 100 قطعة شهرياً)، قاعات المؤتمرات، خدمات إيجار السيارات، دعم سمات الدخول، والخ.

ب) يتمتع مقدم العرض بخبرة مثبتة في تقديم خدمات إدارة السفر والدعم للشركات في جميع أنحاء العالم خلال آخر 5 (خمس) سنوات (2019-2023) مع ما لا يقل عن خمسة (5) عقود خدمات إدارة السفر وتذاكر الطيران وخدمات حجز الفنادق مع أن لا تقل قيمة كل عقد عن 1,000,000 دولار أمريكي (مليون دولار أمريكي).

ج) أكد مقدم العرض أنه يمتلك مكتب تشغيلي خاص به و/أو مستأجر في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا نشاطه منذ ما لا يقل عن 3 سنوات وأكد توفر التسجيل الصحيح لكيانه القانوني في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا (مشغل رحلات سياحية داخلية/خارجية متخصص/وكالة سفر أو التراخيص ذات الصلة) بحساب مصرفي صالح، والذي سيتم استخدامه لحجز الخدمات وشرائها.

د) أكد مقدم العرض توفر اعتماده الساري من قبل اتحاد النقل الجوي الدولي (IATA) مع الاعتماد الذي يخول لمقدم العرض تقديم خدمات مماثلة بطبيعتها لموضوع المناقصة.

هـ) أكد مقدم العرض أنه يتمتع بالتداول السنوي المتوسط للأعوام 2018-2022 بمبلغ لا يقل عن 10,000,000 دولار أمريكي.
و) على مقدم العرض تقديم ضمان العرض لتأمين العرض بمبلغ 255,000.00 دولار أمريكي.

يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطي مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم الطلبات على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعة من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه 23 نيسان / أبريل 2024). من أجل تقديم طلب المشاركة يرجى اتباع التعليمات المحددة على الرابط أدناه:
Block10.Tenders@lucoil-international.com

على أن يتضمن الطلب الخطي لمقدم العطاء المعلومات التالية:

• اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الإلكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الإلكتروني.

يجب إرسال وثائق المناقصة عبر البريد الإلكتروني دون أي مسؤولية عن فقدانها أو تأخر وصولها، بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

يتم تقديم العروض بالطرف المختوم في العنوان المذكور في وثائق المناقصة قبل الساعة 5:00 م (بتوقيت بغداد) من تاريخ 13 أيار / مايو 2024.